

# Franckesche Stiftungen zu Halle

## Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Eidem, Patavium. Epist. XIV.

---

### Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

### Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

quam ille discit te magistro. καὶ οὖν τε δὴ ἐρχομεθα,  
quid non impetremus? Vale.

## EIDEM, PATAVIUM.

## EPIST. XIV.

*Primò negat, se Mureto plus oneris imposituram; quàm occupationes ejus fuerant. Deinde illum hortatur, ut Tibullum & Propertium eodem modo, quò Catullum jam expolierat, adornet.*

PROfectò nihil est uberius amore in me tuo: nec  
amori cedit ingenium; itaque meâ causâ & vis  
omnia & idem facillè præstas. Quod cum ita sit; ni-  
mis tamen facerem impudenter, atq; adeo neq; ipse  
te amarem, nec amore tuo dignus essem, si plus tibi  
oneris imponerem, quàm occupationes patiantur  
tuz, Scholiis, quæ polliceris, contentus ero; quan-  
doquidem video te commentariolo non vacare.  
Tu modò, qui Catullum expolieris, da operam, ut  
in Tibullo, & Propertio, qui locum illi proximum  
in elegantia verborum, atq; in sententiarum con-  
cinnitate obtinent, quàm simillimum tui te præbe-  
as; ita tres pulcherrimi poëtæ & sine dubio inter  
Latinos in illo festivo genere principes, veterem  
suum splendorem, ereptum vetustate, atque homi-  
num inscitâ, tuo maximè studio recuperabunt.  
Ego autem ipse mihi gratulabor, & quodammodo  
gratias habebò, quia te ad hanc industriam excita-  
verim. Nec desinam eadem ratione de literis, quan-  
do per humanitatem tuam licet, benè mereri: cum  
eo tamen, ut tibi, homini occupatissimo, studioso-  
rum